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Zápis z 55. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 
Datum 12. 11. 2014 od 13 hodin a 20. 11. 2014 od 10 hodin, Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV 
Hosté – J. Poledne (ředitel soutěží), Z. Jirásek (předseda DR) – dne 20. 11. 2014, M. Bindač a Z. 

Bajger (TJ Ostrava KST), P. Steffek (trenér mládeže ČAST), M. Novotná (předsedkyně TMK) – 
dne 12. 11. 2014 

 
       VV projednal: 

1) A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV dne 16. 10. 2014.  

Všechny úkoly byly splněny, zůstává nabídka propagačního materiálu pro činnost ČAST.  

2) Písemnou zprávu J. Poledneho a J. Brothánka ohledně potencionálních míst na konání MČR 
dospělých. J. Brothánek prověří halu v Havlíčkově Brodu. Zatím nejvhodnějším pořadatelem je 
jeví hala v Hranicích na Moravě. Čekáme na jejich konečnou finanční nabídku. 

3) Zprávu zástupců TJ Ostrava M. Bindače, Z. Bajgera a trenéra P. Steffka ohledně činnosti SCM 
v Ostravě.  Všechny tři strany, včetně VV, si vyslechly vzájemně názory. V něčem nalezli shodu, 
ale v řadě otázek stále panuje značná odlišnost. Všechny strany doufají, že nakonec najdou  
společnou řeč.  

4) Vyslechl podrobnou zprávu předsedkyně TMK M. Novotné ohledně činnosti její komise. 
Jednalo se zejména o priority na další období této komise, její složení, metodickém listu, 
příručce pro trenéry, sjednocení úderové řady, školeních pro licenci A a B, doškolováních, 
sjednocení systému výuky mladých hráčů apod. 

5) A vyslechl podrobnou zprávu J. Brothánka o plnění rozpočtu za rok 2014. Bylo konstatováno, 
že z MŠMT přišlo 1.5 mil. CZK ze zbylých 3 mil CZK. Zbylé peníze nejsou jisté. Je potřeba najít 
ale všechny varianty, aby tyto, případně došlé peníze byly účelně vynaloženy, ale zároveň se 
nemusely vracet. Je uvažováno i s určitým předfinancováním určitých projektů, nákupu 
výpočetní techniky pro trenéry apod.   

6) A vyslechl písemnou i ústní zprávu J. Poledneho, dále Z. Špačka a N. Endala ohledně nových 
webových stránek, převodu STISu do nové podoby a možnosti pokračování projektu s firmou 
Leemon. Zhodnotil jeho současný stav. Shodl se, že na příští zasedání VV pozve i J. Poledneho, 
který nedávno vyzval o krátké zhodnocení a kontrolu též všechny členy odborných komisí. 
Stále není ještě do nové podoby převeden STIS. Předseda kontaktuje autora STISu V. Herouta 
a předsedu RIKu S. Dolejšího a projedná s nimi nápravu. 

7) Zprávu N. Endala o pilotním projektu ČAST a ČOV – Sport do škol, kde by měl být zařazen jako 
první sport stolní tenis. Koncept firmy Leemon pro tento projekt byl ČOV schválen. Předseda 
ČAST prověří u předsedy ČOV J. Kejvala ještě jednou podporu pro tento projekt (mediální a 
finanční).  

8) Zprávu o poradě předsedů národních svazů dne 5. 11. 2014, které se zúčastní předseda 
společně J. Brothánkem.    

9) Posun vyhlášení dotací VV ČAST na rok 2015 z dotačního programu V. na konec letošního 
roku. 
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10) Zprávu Z. Špačka o plánovaných oslavách k 90. výročí stolního tenisu v Československu. 

11) Personální zabezpečení činnosti ČAST vzhledem k narůstající agendě, narůstajícím rozpočtu, 
nových projektům (zejména ČOV). 

12) Prominutí 30% spoluúčasti SK/TJ z programu V. MŠMT vyhlášeném VV. Peníze po zaslání všech 
dokumentů SK/TJ jim budou připsány na účet. 

 

VV vzal na vědomí: 

1) Metodický pokyn vydaný KR ohledně signalizace nesprávných podání. 

2) Školení „National referee“, dne 7. 12. 2014.   

 

VV schválil: 

 

1) Reprezentační kádry mládeže rozhodnutím per rollam k 20. 11. 2014 na základě návrhů 
trenérů reprezentace v tomto složení: Junioři, užší kádr -  Polanský T., Kučera S., širší kádr -  
Němeček J., Klos P., Martinko J., Buben V., juniorky: užší kádr - Čechová K., Kapounová B., širší 
kádr - Petrovová N., Kmeťová V., Slezáková S., Ševčíková M., Sikorová K., Pyskatá D. kadeti: širší 
kádr – Bako R., Onderka F., Siwiec M., Koldas T., Valenta J., Lapčík O., Průša D., Plachta J., 
kadetky : užší kádr - Blašková Z., Ilčíková A., Matějovská A., širší kádr – Bošinová A., Lajdová K., 
Pytíková T., Štěpánová G., Štricová N. 

2) Používání celuloidových balónků pro ligové soutěže a BT mládeže pro zbytek sezóny 
2014/2015. S plastovými míčky se budou hrát MČR.  

3) Příspěvek ve výši 20 tis. CZK na hráče T. Polanského. Podmínkou je vyúčtování této dotace do 
konce letošního roku. 

4) Zapůjčení 100 ks ohrádek pro KST Blansko na BT mládeže.  

5) Další dotace z programu V. – Organizace sportu MŠMT pro SK/TJ, a to pro Jihomoravský kraj, 
Klánovice. 

6) A rozhodl na základě seznamu, který provedla KR, pojednávající o udělení pokut za neplnění 

povinnosti dle SŘ, čl. 322 odst. b ohledně působnosti aktivních rozhodčích. Vyloučení ze 

soutěže dle článku 322.03 se uděluje pouze podmíněně. 

7) Rozpis finále ČP pro rok 2014.  

8) Finanční odměny pro členy jednotlivých odborných komisí v maximální výši  90tis. CZK na 

základě návrhu předsedů těchto komisí.  

9) Pozvání hodnotitelů Blue badge, rozhodčích ITTF, na WT v roce 2015 do Olomouce. 

10) Prodloužení záruky dvou nových aut VW Transporter (z dotací MŠMT) o 24 měsíců. 

11) Mimořádnou dotaci pro ČMKV ve výši 20. tis. CZK. Podmínkou je řádné vyúčtování v tomto 

roce. Předseda to zajistí s předsedou ČMKV L. Ruzhou. 
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12) Dofinancování trenéra v SCM TJ Ostrava ve výši 120 tis. CZK pro tento rok. Podmínkou je 

řádné vyúčtování ještě v letošním roce.  

VV uložil: 

1) J. Polednemu a F. Zálewskému: Zajistit zveřejnění nových reprezentačních kádrů mládeže. 
  
T: 27. 11. 2014 

 

2) J. Brothánkovi: Zajistit podepsání nových smluv z dotačního programu V. MŠMT pro SK/TJ a 
zaktualizovat stávající tabulku, která bude přílohou tohoto zápisu. Zajistit zveřejnění a 
podepsání smluv se schválenými kluby pořádajícími v letošním roce BTM. 
 
T: 10. 12. 2014 
  

3) Členům VV: Oznámit podmínky pro vyplacení odměn jednotlivých členům odborných komisí, 
za které jsou jednotliví členové VV zodpovědní, a předat návrhy J. Brothánkovi. 
 
 T: 10. 12. 2014 
 

5) J. Polednemu: Zajistit vydání rozhodnutí VV ohledně používání míčků pro zbytek této sezóny. 
 
 T: 1. 12. 2014 
 

6) P. Bohumskému: Zajištění vydání rozpisu finále ČP pro rok 2014. 
 

T: 1. 12. 2014 
  

7) N. Endalovi: Zajistit prodloužení záruky pro nové dvě auta o 24 měsíců. 
 
T: 15. 12. 2014 
 

8) J. Brothánkovi: Zajistit proplacení všem krajským svazům dotaci za nábor ostatních členů ČAST 
ve výši 30,- CZK za každého takového člena, a to dle rozhodnutí Konference ČAST v roce 2014.  
 
T: 15. 12. 2014 
 

9) Z. Špačkovi: Projednat a případně podepsat s předsedou ČOV J. Kejvalem „Dohodu o 
společném postupu ČAST a ČOV“.  
 
T: 31. 12. 2014 
 

10) J. Brothánkovi: Zaslat SK/TJ částku spoluúčastí 30% z programu V. MŠMT 
 
T: průběžně, vše do 30.12.2014  
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Jednání ukončeno 12. 11. 2014 v 18:00 hod. a 20.11.2014 v 17.45 hod. 

Příští zasedání VV: 17. 12. 2014 od 13 hodin v Praze na Strahově. 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


